
23. Statusorientering om Lokaludvalgets egne projekter (2011-62876)
INDSTILLING OG Beslutning 

Formanden indstiller til Brønshøj-Husum Lokaludvalg, 

at Lokaludvalget tager orienteringen til efterretning.1.

Problemstilling

Under dette punkt vil tovholdere for Lokaludvalgets egne projekter på mødet orientere om status:

 EnergiCenter Voldparken

 Kulturfusion

 2700Kulturdag

 Områdefornyelse Husum

 Busprojekt på Frederikssundsvej

 Bydelsplan

 Brønshøj-Husum Walks

 Sikker By/Tryghed

bilag

Brønshøj-Husum Lokaludvalgs beslutning den 16.06.2011

- EnergiCenter Voldparken
Køkkenet, som har været lidt forsinket, forventes klar til produktion omkring 1. februar 
Den socialøkonomiske virksomhed er godt i gang med at bane vejen for sit virke. 

- 2700Kulturdag
Alt er klar til den forestående Kulturdag. Mikkel Houman opfordrede til at Lokaludvalget efter 
sommerferien tager en mere grundlæggende drøftelse af kulturdagen, og tager stilling til om 
konceptet måske skal ændres.
Christian gjorde opmærksom på TV-Bellas udsendelse om økonomien i kulturdagene i Vanløse og 
Brønshøj-Husum. I Vanløse er et mere blomstrende handelsliv, som bidrager til Kulturdagene, 
hvilket kan holde Lokaludvalgets finansiering nede. 



- Områdefornyelse Husum
Den nye styregruppe har konstitueret sig.
Der er nogle problemer omkring skitseforslaget for Husumparken
Husum skole har fået 500.000 kr. af kommunen til renovering af skolegård, og Områdefornyelsen 
har yderligere bevilliget 300.000 for at projektet kan blive en integreret del af projekt 
Husumparken. 
Strøggadeprojektet åbnede 27. maj, og der er aktiviteter frem til september
Trafik- og Byrumsplan: forvaltningen har kommenteret på udkast til planen og foreslået at være mere 
specifik på trafikdelen. Det er nu tanken at indarbejde Lokaludvalgets bydelsplan i Trafik- og 
Byrumsplanen. 
Cykeludfordringsbanen planlægges til forår 2012 
Der er bevilget støtte til Mobil skaterbane

- Busprojekt på Frederikssundsvej
Der er gadevandring den 22. juni kl. og borgermøde den 16. august kl. 19

- Brønshøj-Husum Walks
Arrangementet blev en stor succes, og 50 deltog. 

- Sikker By/Tryghed
Fyraftensmødet blev desværre aflyst pga skybrud. Henrik Lyngs oplæg om belysning blev i stedet en 
del af dette møde.
Natteravnenes fødselsdag gik godt, der kom mange mennesker og nye ravne til

- Bellahøjmarken
Den tværgående arbejdsgruppe har holdt sit første møde og mødes igen 10. august og 11. september. 
Det er aftalt at Vanløse Lokaludvalg henvender sig til Borgerrepræsentationen om at få klippet 
Koppelalleen. Anders Pedersen har nogle ideer om at involvere Bellahøj Friluftsscene i en plan for 
området, da den støder op til Bellahøjmarken. 

- Skolepjece
Pjecen er på trapperne. Børne- og Ungdomsforvaltningen har opfordret alle lokaludvalgene til 
samarbejde om en kampagne om byens folkeskoler. Der er indkaldt til møde inden sommerferien. 

- Brønshøj-Husum Ruter
Rutekortet er færdigt og lanceres på kulturdag.




